
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Protokół nr 54/2024 

LIV Posiedzenie w dniu 23 kwietnia 2024  

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Agnieszka Szczypiór 

5. Małgorzata Szymonik 

6. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Ewelina Stobiecka  

2. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

3. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia komisji, powitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości oraz 

przedstawienia proponowanego porządku obrad dokonała zastępca przewodniczącej 

Agnieszka Szczypiór. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

2. Analiza wydatków inwestycyjnych pod kontem zgodności wykonania z uchwałami Rady 

Gminy za 2023 r. 

3. Analiza wykonania budżetu Gminy za 2023 r. 

4. Analiza wydatków na podróże służbowe i delegacje Urzędu gminy Miedźno z 2023 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwał. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Stobiecka 

 

2. Analiza wydatków inwestycyjnych pod kątem zgodności wykonania z uchwałami 

Rady Gminy za 2023 r. 

Skarbnik przedstawiła zestawienie wydatków inwestycyjnych w 2023 roku, mówiąc m.in 

o przebudowie dróg, budowie oświetlenia ulicznego, termomodernizacji remiz strażackich w 

miejscowościach Borowa i Władysławów, ZSP w Mokrej oraz wykonaniu przyłącza CO w 

ZSP w Miedźnie. 



Radny Graj zapytał o zasadność zainstalowania przyłącza CO w kotłowni w szkole 

podstawowej w Miedźnie. 

Skarbnik odpowiedziała że w przypadku awarii będzie można podłączyć dodatkową 

kotłownię. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

 

3. Analiza wykonania budżetu Gminy za 2023 rok 

Skarbnik szczegółowo przedstawiła  Radnym wszystkie dochody i wydatki za rok 2023. 

Radny Graj zapytał o subwencję oświatową 

Skarbnik odpowiedziała, że subwencji nie zwracamy, zwracamy tylko niewykorzystane 

dotacje. Subwencja wraca jako wolne środki do budżetu do wykorzystania na następny rok. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

 

4. Analiza wydatków na podróże służbowe i delegacje Urzędu Gminy za 2023 r. 

Radnym w systemie e-Sejsa została udostępniona szczegółowa informacja odnośnie 

wszystkich delegacji i ryczałtów za rok 2023. 

Radny Graj zwrócił uwagę na wysoką kwotę wypłaconą za delegacje Przewodniczącemu 

Rady Gminy Miedźno w miesiącu maju i czerwcu i miał pytanie dokąd pojechał. 

Skarbnik odpowiedziała, że był to wyjazd do Szczecina na uroczystości w jednostce 12 Pułku 

Ułanów Podolskich oraz do Warszawy na uroczystość rozdania nagród Europejskich Liderów 

PPP. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

 5. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności 

nieruchomości gruntowej – działki nr 1696/5 w Miedźnie. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Radny Graj zapytał czy usytuowanie działki jest korzystne do tego celu. 

Inspektor Nowak powiedział, że trudno było znaleźć w rejonie działkę oraz właściciela który 

będzie taką działka chciał sprzedać i jest to optymalna opcja.  

Radny Graj spytał czy część pieniędzy będzie pochodziła z funduszu sołeckiego. 

Skarbnik odpowiedziała, że pieniądze z  tego funduszu już od kilku lat były zabezpieczane na 

ten cel, ale nie udawało się zakupić działki więc pieniądze przeznaczane były na inne cele 

nim na wiaty przystankowe przy ul. Dębowej i na parkiet w Sali gimnastyczne w ZSP w 

Miedźnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Stobiecka 

 



6. Sprawy różne. 

Radny Graj poruszył sprawę lokalizacji nowego PSZOK-a, spytał o powierzchnię, oraz 

kwestię uzbrojenia placu. 

Inspektor Nowak odpowiedział, że w tej chwili dysponujemy działką o szerokości ok. 40 m 

jest to niewystarczająca szerokość więc jest zamiar dokupienia dwóch pobocznych działek co 

pozwoli powiększyć działkę o ok. 32 metry. 

Jeśli chodzi o kwestię uzbrojenia i dostosowania placu planowany jest własny transformator, 

studnia głębinowa oraz zbiornik na nieczystości ciekłe lub własna oczyszczalnia ścieków. 

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów w porządku obrad zastępca 

przewodniczącej Szczypiór podziękowała za udział i zakończyła posiedzenie komisji. 

 

 

 Zastępca Przewodniczącej Komisji 

Agnieszka Szczypiór 

  

  

 

Przygotował(a): Izabela Krynicka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


